
 

PROTOKÓŁ NR 4/2021 

ZE SPOTKANIA KĘTRZYŃSKIEJ SPOŁECZNEJ RADY DO SPRAW OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W DNIU 20 GRUDNIA 2021 R. 

 

  

          W dniu 20 grudnia 2021 r. o godz. 11.00 w Sali 108 Urzędu Miasta Kętrzyn odbyło się 

posiedzenie Kętrzyńskiej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych.  

          W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Rady oraz Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 

Społecznych Pani Katarzyna Kopeć. 

Posiedzenie, zgodnie z Regulaminem Rady przy braku wyłonionego Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczącego, otworzyła Alina Ławrywianiec – pracownik Urzędu Miasta ds. 

organizacji pozarządowych, która powitała zebranych członków oraz gości i stwierdziła 

ważność zebrania.  

Następnie odczytała porządek obrad, który został przegłosowany jednogłośnie za jego 

przyjęciem. 

Przystąpiono do wyboru Przewodniczącej. Zaproponowano kandydaturę Pani Aliny  Koleśnik-

Nykiel, która wyraziła zgodę i została wybrana jednogłośnie nową Przewodniczącą.  

Dalsze posiedzenie prowadziła już Pani Alina Koleśnik-Nykiel, która przeszła do następnego 

punktu spotkania, czyli wyboru Wiceprzewodniczącej. Przewodnicząca zaproponowała 

kandydaturę Pani Marzenny Utko. Pani Marzenna wyraziła zgodę i jednogłośnie została 

wybrana nową Wiceprzewodniczącą. 

           Kolejnym punktem było zapoznanie się z protokołem z poprzedniego posiedzenia, 

każdy z członków nie wniósł żadnych uwag i został podpisany przez Przewodniczącą Rady. 

          Głos zabrała  Pani Katarzyna Kopeć, która pogratulowała nowej Przewodniczącej i 

Wiceprzewodniczącej i zaapelowała aby Rada działała jako zespół, aby poruszać sprawy 

istotne dla ludzi z różnymi niepełnosprawnościami.  

          W następnym punkcie obrad poruszono sprawy: 

- brak oświetlenia na parkingu przy cmentarzu, 

- przy ul. Chrobrego lampy świecą się w dzień, 

- łazienki przy amfiteatrze, czy mogłyby być otwarte cały czas? 

Pani Grażyna Kocisz prosiła o interwencję w tych sprawach. Ustalono, że do odpowiednich 

wydziałów zostaną wystosowane pisma, które pomogą rozwiązać te problemy. 

Następnie poruszono sprawę broszury informacyjnej, w której można by było poruszać sprawy 

dotyczące osób z różnymi niepełnosprawnościami, jak również i przekazywać w niej informacje 

z Rady Seniorów. Zaproponowano aby sfinansować koszty wydania takiego biuletynu 

składając ofertę na konkurs, który będzie ogłoszony przez Burmistrza Miasta Kętrzyn na 

realizację zadań publicznych na 2022 rok. Wysunięto również pomysł, aby rozpowszechniać 



 

ten biuletyn podczas lekcji wychowawczych dla ludzi młodych, aby stworzyć kolorowankę dla 

przedszkolaków, która przybliżyła by im temat „savoir vivre – jak zachować się kiedy spotkamy 

osobę niewidomą”. 

            Przewodnicząca Rady poinformowała o kolędzie nagranej przez osoby 

niepełnosprawne, która mogłaby być odtwarzana w okresie świątecznym w KTK i Kinie w 

przerwach reklamowych.  

           Pani Naczelnik Katarzyna Kopeć zaproponowała zorganizowanie dużych zawodów 

sportowych dla osób niepełnosprawnych, które uwzględniały by podział kategorii na różne 

niepełnosprawności. Pomysł został bardzo pozytywnie odebrany przez pozostałych członków 

Rady.  

Przy braku innych tematów do dyskusji posiedzenie zakończono.  

Przewodnicząca podziękowała za spotkanie. 

 

 

 Przewodnicząca Kętrzyńskiej Społecznej 

             Rady ds. Osób Niepełnosprawnych 

 

Alina Koleśnik – Nykiel 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Alina Ławrywianiec  


